
 
 

Afdelingsmøde afd. 1 Lundvej - Aavangen 
Søndag den 15.9.2024 kl. 13:30 i Sportium lokale 2 

    

Deltagere:  
 
Beboere fra - 9 antal husstande – 9 beboere – 18 antal stemmeberettigede 

 

Driftschef Carsten Finnerup Lauridsen  

Økonomiassisten Linda Bjarrum  

Referent: Karna Wærn Johansen 

Dirigent: Carsten Schultz-Nielsen 

 

 

 

   Referat 

 

Dagsordenspunkter  
 Velkomst ved Carsten Schultz-Nielsen 

1. Valg af dirigent   
Referent 

Dirigent Carsten Schultz-Nielsen 
Referent Karna W. Johansen 

2. Fremlæggelse af beretning fra 
afdelingsbestyrelsen 

 

Udgår, da der ikke er nogen afd. bestyrelse 

3. Godkendelse af budget 2025 Linda gennemgår budgettet for 2025 
Nogle syntes det er meget bøvlet at finde budgettet på 
hjemmesiden, og har derfor ikke kigget det igennem. De syntes 
endvidere, at det også gælder vedligeholdelsesplan 
Spørgsmål vedr. kontoen beboeraktivitet og andre udgifter. 
Linda fortalte, hvad kontoen bruges til. 
 
Budget er enstemmigt godkendt 
 
 

4. Behandling af indkomne forslag 
 

a. Birketræer Aavangen 2-20 fjernes og 
stubfræses 

b. Græs foran AAvangen 2-20 slåes 
c. Godkendelse af 

vedligeholdelsesbestemmelser 
 

a. Driften foreslår, at birketræerne fjernes, da de er dårlige. Ja, 
de fjernes – enstemmigt vedtaget 
b.  Plan enstemmigt vedtaget – ifølge tegning, som lægges ind i 
vedligeholdelsesbestemmelserne og omdeles til omfattede 
lejemål 
c. regulering af vedligeholdelsesbestemmelserne bl.a. punktet 
vedr. haven m.m. 
Enstemmig vedtaget 
 
 
 



 
 

5. Orientering  
Status på mulig helhedsplan 
 
 

CFL - siden sidste år er der lavet nogle undersøgelser. 
Landsbyggefonden er positiv, men de mangler 3 
ting/oplysninger. 
Forventer et nyt afd. møde tidligst februar 2025. 
Beboerinddragelse – alle aspekter/projekter fremlægges på et 
møde, hvor det er mest korrekt, for at give den bedste 
orientering.  

6. Valg til bestyrelse 
 

Der er valgt en bestyrelse: 
 
Heidi Rahbek 
Malene Petersen 
Christina Dyrby 
 
Suppleant: 
Inge Lise Rendebæk 
 
 
 
 

7. Eventuelt.  
Løs snak og valgte personer til bestyrelsen spurgt til, om de evt. 
kunne få hjælp til at starte op. Linda lovede at spørge Michael.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Referatet er godkendt og underskrevet den: ……………………………………… 

 

 

……………………………………………………..   ……………………………………………………..  …………………………………………… 

Carsten Schultz-Nielsen  Karna W. Johansen     

Dirigent   Referent   Formand 


